
Z á p i s n i c a
z riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 4.12.2017 o 17,30 h v zasadacej miestnosti

Obecného úradu v Šintave 

prítomní: viď prezenčná listina

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol starosta obce Miroslav Holička, ktorý privítal prítomných
poslancov a občanov obce. Skonštatoval, že OZ je uznášaniaschopné vo všetkých bodoch programu, nakoľko je
prítomných 7 poslancov z celkového počtu 9. Ospravedlnené poslankyne Denisa Holbíková, Alena Matulová. Za
overovateľov zápisnice  z dnešného zasadnutia predsedajúci určil poslancov OZ –   Romana Matušicu a Martu
Mizerovú.

Predsedajúci navrhol doplniť  v bode 8/ Rôzne došlé žiadosti – žiadosť Anny Molnárovej, Šintava č. 243 na zlý
havarijný  technický stav priestorov bývalých Drobných prevádzkární pri OcU Šintava.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0 – návrh prijatý

 V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:

• Matušica – navrhol  doplniť ako samostatný bod programu rokovania OZ: Predloženie žiadosti FK Šintava
na spolufinancovanie projektu „Podpora rekonštrukcie a výstavby  futbalovej infraštruktúry – 2. 
etapa“ v rámci projektu výzvy SFZ.  Stavebné opravy a rekonštrukcie objektu futbalovej tribúny a 
budovy, ktorá je predkladaná prezidentom FK Šintava na základe výzvy SFZ.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0 – návrh prijatý

 Režnáková – navrhuje doplniť body programu: bol pozastavený výkon uznesenia č.  223/2017 zo dňa
23.10.2017, znovu prerokovať tento bod - Vodovod Nitrianska ulica, ďalší bod na doplnenie: Súdny spor
Lodenica, žiadali sme starostu obce o predloženie poverenia ohľadne tohto sporu.

Výsledok  hlasovania  –  Vodovod Nitrianska  ulica:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,
Režnáková, Šimulčík) za 7 (Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0
– návrh prijatý

Výsledok  hlasovania  –  Súdny  spor  Lodenica:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,
Režnáková, Šimulčík) za 7 (Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0
– návrh prijatý

 Šimulčík -  navrhol doplniť bod programu pred bodom Záver -  9A) Diskusia občanov.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  3
(Klokner, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 4(Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák), proti 0 – návrh nebol prijatý

Doplnené body programu:
– bod č.  8)  Predloženie žiadosti  FK Šintava na spolufinancovanie projektu „Podpora rekonštrukcie a

výstavby  futbalovej infraštruktúry – 2. etapa“ v rámci projektu výzvy SFZ.
– Bod č. 9 – Vodovod Nitrianska ulica
– Bod č. 10. Súdny spor Lodenica
– Do bodu č. 11 Rôzne došlé žiadosti – žiadosť 11/5 Anny Molnárovej, Šintava č. 243 na zlý havarijný

technický stav priestorov bývalých Drobných prevádzkární pri OcU Šintava.

K bodu č. 2/
Kontrola plnenia uznesenia z     predchádzajúceho zasadnutia

     Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia obdržali poslanci spolu s pozvánkou, tvorí prílohu
zápisnice a predsedajúci všetkých prítomných oboznámil s plnením uznesenia  z predchádzajúceho zasadnutia.  



Po rozprave bolo zahájené hlasovanie.  Predsedajúci  dal hlasovať za návrh uznesenia č.  224 v znení:  Obecné
zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie Kontrolu plnenia uznesenia z predchádzajúceho zasadnutia.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

K     bodu č. 3/
3A/ Rozpočtové opatrenie č. 2, 3/2017/OcU
3B/ Kontrola plnenia, čerpania a úprava rozpočtu k 30.9.2017

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Predsedajúci udelil
slovo hlavnej kontrolórke obce, aby oboznámila prítomných s rozpočtom obce, s rozpočtovým opatrením č. 2. a
3.  Tieto body boli  podrobne prerokované aj  na finančnej komisii,  kde boli  prerokované aj  jednotlivé položky
príjmov a výdavkov.

Predsedajúci  dal  hlasovať  za  návrh  uznesenia  č.  225   v  znení:   Obecné  zastupiteľstvo  v  Šintave  schvaľuje
Rozpočtové opatrenie č. 2, 3/2017/OcU. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 226 v znení: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje kontrolu plnenia,
čerpania a úpravu rozpočtu k 30.9.2017.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  5
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák), zdržal sa 1 (Šimulčík), proti 1 (Režnáková) – návrh bol prijatý.

K bodu č. 4/
4A/ Návrh rozpočtu  ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka v Šintave na rok 2018
4B/ Návrh – Príloha č. 1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa MŠ a
školského zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2018

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. 
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 227 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje rozpočet
ZŠ s MŠ kráľa Svätopluka Šintava na rok 2018
09.1.1.1 MŠ
a) príjmy  celkom   122 000,- €
b) výdavky celkom 122 000,- €

09.1.2.1 ZŠ 1. stupeň
a) príjmy celkom    272 874,- €
b) výdavky celkom 272 874,- €

09.2.1.1 ZŠ 2. stupeň
a) príjmy celkom    206 126,- €
b) výdavky celkom 206 126,- €

09.6.0.1 VŠJ
a) príjmy celkom     27 000,- €
b) výdavky celkom  27 000,- €

Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 228 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje Prílohu č.
1 k VZN Obce Šintava o výške dotácie na osobné a prevádzkové náklady na dieťa MŠ a školského zariadenia v



zriaďovateľskej pôsobnosti Obce Šintava na rok 2018.

Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

K bodu č. 5/
Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce

     Hlavná kontrolórka obce Mária Vedródyová oboznámila prítomných so svojim stanoviskom, kde odporúča
obecnému zastupiteľstvu predložený návrh rozpočtu na rok 2018 schváliť  a viacročný rozpočet na roky 2019
a 2020 zobrať na vedomie.
Predsedajúci  dal  hlasovať  za  návrh  uznesenia  č.  229:  Obecné  zastupiteľstvo  berie  na  vedomie  stanovisko
hlavného kontrolóra obce Šintava k návrhu rozpočtu obce. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

K bodu č. 6/
Návrh rozpočtu obce  Šintava na roky 2018-2020

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Podrobný komentár
predniesol predseda finančnej komisie Michal Lipovský, komisia doporučuje  návrh rozpočtu obce schváliť.
V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci:

• Šimulčík – pri poslednom opatrení sa schválilo  dôchodkové pripoistenie všetkých pracovníkov obce a
tiež navýšenie platieb seniorom o 15,- €.  Presné údaje v rozpočte - 7 000,- € je dôchodkové pripoistenie
a položka  odmeny -  navýšenie 2650,- €, spolu 9650,- € - toto sú bonusy.  Tvrdíme v obci, že nemáme
peniaze na nič, a preto si dovoľujem navrhnúť, aby sa dôchodkové pripoistenie zrušilo a odmeny zostali
na  úrovni  roku  2017.  Navrhujem  znenie  uznesenia:  OZ  schvaľuje  presun  z položiek  dôchodkové
pripoistenie 6900,-€ odmeny 2650,- € spolu 9550,- €, aby boli dané na stavbu detského ihriska.   

- Starosta obce – je to odmena za ich vynikajúcu prácu, ktorú robia i po pracovnej dobe.

- Mizerová –  doplnkové dôchodkové pripoistenie je dnes už bežný benefit podnikov,  seniorom v zariadení
sme navýšili o 15,- €, ale stále máme najnižšie tarify v okolí.  

- Šimulčík – na komisii bolo povedané, že  zvýšime seniorom o 15,- € aby sme znížili stratu, teraz  splácajú
nie to, čo je tu nadstavené, ale splácajú dôchodkové pripoistenie.

- Polák – na porade toto vôbec nebolo spomenuté, navrhujem aby sme hlasovali  za rozpočet nie v celku,
ale jednotlivo  po položkách.

- Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 230/A:  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje hlasovanie za
rozpočet po položkách. Výsledok hlasovania: prítomných 7(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák,
Režnáková, Šimulčík) za 3 (Polák, Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 3(Klokner, Matušica, Mizerová), proti
1(Lipovský) – návrh nebol prijatý.

- Predsedajúci  dal  hlasovať  za  návrh  uznesenia  č.  230/B:  Obecné  zastupiteľstvo  v  Šintave  schvaľuje
presun  z  položiek  dôchodkové  pripoistenie  6900,-  €,  odmeny  2650,-  €,  aby  boli  dané  na  stavbu
detského  ihriska.  Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,
Režnáková, Šimulčík), za 2(Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 2(Mizerová, Polák), proti 3 (Lipovský, Klokner,
Matušica) – návrh nebol prijatý

- Šimulčík – bol nám predložený návrh komisie kultúry s akciami a predpokladanými nákladmi na rok 2018
Mám problém s akciou Deň oslobodenia, kde sú predpokladané náklady 1200,-€. Môj návrh je 200,- € a
zbytok presunúť na detské preliezky. Návrh na uznesenie: OZ schvaľuje z rozpočtu obce na rok 2018
použiť na akciu Deň oslobodenia najviac 200,- €

- Lipovský – na komisii bolo vznesená požiadavka od Ing. Petra Šuláka, zhotoviť pamätnú tabuľu prvej
svetovej vojny a oprava pamätníka prvej kníhtlačiarne. 



- Matušica – to je len plán kultúrnych akcií, sú to predpokladané náklady, finančné prostriedky sa dajú
presúvať, je to orientačné.

- Predsedajúci  dal hlasovať za návrh  uznesenia č. 230/C: Obecné zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje z
rozpočtu obce na rok 2018 použiť  na akciu  Deň oslobodenia najviac 200,-  €.  Výsledok  hlasovania:
prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  3  (Klokner,
Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 2(Matušica, Polák), proti 2(Mizerová, Lipovský) – návrh nebol prijatý.

- Starosta – v položke sú zahrnuté aj prezenty pre žiakov v rámci výmenného pobytu z Ruska.

     Po rozprave predsedajúci  dal  hlasovať za  návrh uznesenia  č.230/D:  1.  Obecné zastupiteľstvo v  Šintave
schvaľuje rozpočet na rok 2018 bez pripomienok

  Rozpočet na rok 2018 v
€

Bežné príjmy 1342036

Kapitálové príjmy 0

Finančné operácie príjmové 0

Vlastné príjmy ZŠsMŠ 57424

Príjmy spolu 1399460

 

   Rozpočet na rok 2018 v
€

Bežné výdavky 679860

Kapitálové výdavky 10000

Finančné operácie výdavkové 81600

Výdavky ZŠsMŠ 628000

Výdavky spolu 1399460

2.  berie na vedomie viacročný rozpočet na roky 2019-2020 

 Rozpočet na r 2019 v € Rozpočet na r 2020 v €

Bežné príjmy 1356425 1356425

Kapitálové príjmy  0

Finančné operácie príjmové   

Príjmy spolu 1356425 1356425



 Rozpočet na r 2019 v € Rozpočet na r020 v €

Bežné výdavky 678182 672757

Kapitálové výdavky   

Finančné operácie výdavkové 81600 81600

ZŠsMŠ   

 759782 754357

Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  4
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová), zdržal sa 1(Polák), proti 2(Šimulčík, Režnáková) – návrh bol prijatý.

K bodu č. 7/
Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra  na I. polrok 2018

     Písomné vyhotovenie k tomuto bodu obdržali všetci poslanci a tvorí prílohu zápisnice. Podrobný komentár
predniesla hlavná kontrolórka obce pani Vedródyová, ktorá prítomných oboznámila s plánom kontrolnej činnosti
na I. polrok 2018.

V rámci diskusie vystúpili nasledovní poslanci:
- Šimulčík – navrhuje, aby sa doplnilo do  kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky,  či vianočný večierok

organizovaný školou v decembri  2016 jeho finančné náklady boli  v súlade so zákonom o financovaní
školstva č.  597/2003 Z.z.,   vyzývam vás,  aj  hlavnú kontrolórku,  aby ste sa nezúčastnili  tohtoročného
večierka v škole. 

- Vedródyová – v rámci kontroly sme skonštatovali, že neboli porušené rozpočtové pravidlá, financie boli z
vlastných príjmov, ktoré zabezpečila škola. Konzultovala som to s viacerými odborníkmi. Druhá vec je
efektívnosť. Kto z nás posúdi efektívnosť vynaložených prostriedkov, to sa dá posúdiť až rokmi. 

- Šimulčík – rešpektujem to čo ste povedali, kontrola len definuje aké zdroje boli použité a nekonštatuje či
to bolo v súlade so zákonom. Vyzývam vás opätovne urobte kontrolu aj záznam a podpíšte sa pod to, či je
to podľa Zák. 597/2003 Z.z. o hospodárnosti.

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 231:  Obecné zastupiteľstvo poveruje vykonaním kontroly, či
vianočný večierok organizovaný ZŠ s MŠ v celkovej výške skoro 4000,-  € v decembri  2016 bol  v súlade so
zákonom č. 597/2003 Z.z. O financovaní školstva.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  2
Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 5((Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák), proti 0 – návrh nebol prijatý. 

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 232:  Obecné zastupiteľstvo poveruje vykonaním kontroly, či
vianočné  večierky  organizované  ZŠ  s  MŠ  v  decembri  2017  bol  v  súlade  so  zákonom  č.  597/2003  Z.z.  o
financovaní školstva.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  3
(Polák, Mizerová, Šimulčík), zdržal sa 4((Klokner, Lipovský, Matušica, Režnáková), proti 0 – návrh nebol prijatý.

Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesení č. 233:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na vedomie návrh
plánu  kontrolnej  činnosti  hlavného  kontrolóra  na  I.  polrok  2018  a  poveruje  hlavnú  kontrolórku  obce
vykonaním kontrol podľa plánu práce. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  5
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák), zdržal sa 2 (Šimulčík, Režnáková), proti 0 – návrh bol prijatý.

K bodu č. 8/
Predloženie žiadosti FK Šintava na spolufinancovanie projektu „Podpora rekonštrukcie a výstavby  futbalovej



infraštruktúry – 2. etapa“ v rámci projektu výzvy SFZ.

     Predsedajúci  udelil  slovo poslancovi  Matušicovi,  ktorý  oboznámil  prítomných s návrhom na predloženie
žiadosti FK Šintava na spolufinancovanie projektu „Podpora rekonštrukcie a výstavby futbalovej infraštruktúry – 2
etapa“ v rámci  projektu výzvy SFZ.  Celkové náklady projektu 12 006,-  €.  Spôsob spolufinancovania realizácie
stavebných opráv vo výške 25% z celkovej výšky dotácie, t.j. 3001,50€.
Po rozprave predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 234 : Obecné zastupiteľstvo v Šintave v zmysle § 11
ods. 4 písm. a), b), c) zákona č.  369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov prerokovalo
materiál  „Stavebné  opravy  a  rekonštrukcie  objektu  futbalovej  tribúny  a  budovy“,  ktorá  je  predkladaná
prezidentom FK Šintava na základe výzvy SFZ v rámci projektu Podpory rekonštrukcie a výstavby futbalovej
infraštruktúry – 2. etapa a schvaľuje:

1. Spôsob spolufinancovania realizácie stavebných opráv prostredníctvom dotácie z výzvy SFZ vo výške
25% z celkovej výšky dotácie.

2. Predloženie žiadosti klubu FK Šintava, kalkuláciu rozpočtu opráv strechy futbalovej tribúny, výmeny
starých okien a dverí a opráv striedačiek na ihrisku.

3. Celkové náklady projektu sú 12 006,- €.
4. Výšku prostriedkov na  spolufinancovanie stavebných opráv objektu vo výške  25% a  to  v  hodnote

3001,50 €.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

K bodu č. 9/
Vodovod Nitrianska

      Predsedajúci udelil slovo predkladateľke návrhu poslankyne Režnákovej. Informovala sa prečo sa nepodpísalo
uznesenie, či prebehli nejaké rokovania, keď si uznal, že pre obec je to nerentabilné.
- Starosta – písomne bola požiadaná Zsl. Vodárenská spoločnosť  k tomuto problému, je to v riešení ich právnikov.
- Lipovský – na finančnej  komisii  p.  Kavoň mal  dotaz, či  projekty vodovodu na Nitrianskej ulici  boli  predané
vodárom uznesením obecného zastupiteľstva.
- Vedródyová –  hlavná kontrolórka obce,  uznesenie k predaju vodovodu som v zápisniciach nenašla.
- Ing. Ján Kavoň – sa vyjadril, že  je to veľmi vážna otázka, riešenie je zložité, hlavne po právnej stránke. Nás
zaujíma, aby sme sa ako finančná komisia k tomu vedeli vyjadriť, či predaj tohto strategického majetku prešlo
prevodom a schválené bolo obecným zastupiteľstvom, chceme vedieť kde problém vznikol. Nemyslím si, že obec
je v takej finančnej kondícii, aby  dávala peniaze na detské ihriská. Priložme obecné peniaze a posuňme sa ďalej
a urobme niečo pozitívne a konštruktívne pre občanov. Skúsme robiť niečo pre obec,  hlavne vyriešiť medziľudské
vzťahy a bude sa žiť v obci ľahšie a inak sa bude budú riešiť všetky problémy.

- Šimulčík – my sme predali práva nie majetok.
- Režnáková – návrh na uznesenie – chceme aby starosta obce rokoval s vodárenskou spoločnosťou a aby

boli prítomní aj  poslanci. Návrh, aby sa opätovne schválilo to isté pozastavené uznesenie. 
- Šimulčík – návrh na uznesenie: OZ opätovne schvaľuje uznesenie  č. 223/2017 ktoré bolo pozastavené

starostom obce. 
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 236:  Obecné zastupiteľstvo opätovne schvaľuje uznesenie  č.
223/2017, ktoré bolo pozastavené starostom obce.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

K     bodu č. 10/
Súdny spor Lodenica

     Predsedajúci udelil slovo predkladateľke návrhu poslankyne Režnákovej – nebolo splnené  uznesenie č. 187,
kedy mal starosta obce predložiť  písomne všetkým poslancom uznesenie ohľadne poverenia od poslancov na
súdny spor Lodenica.
V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:



-  Šimulčík  –  potrebujeme  vidieť  ten  právny  rámec,  či  starosta  obce  mal  poverenie  od  poslancov,  nás  ako
poslancov zaujíma, či ste mali mandát poslancov obecného zastupiteľstva konať. Vyzývam vás opätovne, aby ste
tento dokument a uznesenie predložil obecnému zastupiteľstvu. 
- Lipovský navrhol 5 minútovú prestávka – odhlasovaná
- Mizerová – navrhla starostovi, aby v krátkosti informoval o spore s Lodenicou, ako to prebehlo, aký to má ďalší
dopad.
- Starosta – obec bola poškodená, lebo neboli do vecného bremena zavedené jestvujúce inžinierske siete, studňa,
futbalové tréningové ihrisko, prečerpávačka odpadových vôd a areál veslárskeho klubu. Predchádzajúci starosta v
tejto veci nekonal a keď skočil svoje funkčné obdobie  nastal problém so vstupom a používaním menovaných vecí,
ktorú slúžia  všetkým obyvateľom obce.  Následne prišla  výzva od právneho zástupcu spoločnosti  Lodenica  o
zákaze vstupu a používanie strojnotechnologického zariadenia, odstránenia si menovaných vecí zo súkromného
pozemku.
- Šimulčík – navrhuje uznesenie – Obecné zastupiteľstvo  vyzýva starostu obce, aby predložil obecnému 
zastupiteľstvu dokumenty súvisiace s uznesením č. 187.  
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 237: Obecné zastupiteľstvo vyzýva starostu obce, aby predložil
obecnému zastupiteľstvu dokumenty súvisiace s uznesením č. 187.
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík),  za
3(Polák, Šimulčík, Režnáková) zdržal sa 4 (Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová) – návrh nebol prijatý

- Starosta obce navrhol schváliť predloženie uznesenia o predaji vodovodnej prípojky, lebo pokiaľ toto uznesenie
nebolo schválené  a prijaté, tak starosta konal protiprávne.
Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 238: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predloženie uznesenia o
predaji vodovodnej prípojky. 
Výsledok hlasovania:  prítomných 7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík),  za 5,
(Klokner, Matušica, Polák, Režnáková, Šimulčík), zdržal sa 2(Mizerová, Lipovský) – návrh bol prijatý
-  Šimulčík  –  navrhol  uznesenie  -   Obecné  zastupiteľstvo  schvaľuje  predloženie  obidvoch  uznesení  (predaj
vodovodnej prípojky – poverenie na súdny spor). Nehlasovalo sa.

K bodu č. 11/
Rôzne došlé žiadosti

Predsedajúci oboznámil prítomných so žiadosťami:

8/1  Žiadosť Karola Markuska,  Šintava č.  461 o odkúpenie pozemku. Predsedajúci  informoval  prítomných,  že
zastupiteľstvo dňa  23.10.2017 uznesením č. 218/2017 schválilo pre žiadateľa spôsob prevodu nehnuteľného
majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný osobitného zreteľa. Zámer prevodu bol zverejnený
na úradnej tabuli.  Predsedajúci dal hlasovať za návrh uznesenia č. 235 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave
a)  berie  na  vedomie  žiadosť  Karola Markuska,  trvale bytom Šintava  461 o odkúpenie  obecného pozemku
o výmere  75  m2,  parc.č.  371/29  na  LV  č.  1.   b)  konštatuje,   že  sa  jedná  o prípad  pri  ktorom  sa  uplatní
výnimočný  postup  prevodu  obce  z dôvodu  hodného  osobitného   zreteľa,  o ktorom  rozhoduje  Obecné
zastupiteľstvo  trojpätinovou  väčšinou  všetkých  poslancov,  pretože   ide  o pozemok,  ktorý  je  dlhodobo
využívaný žiadateľom. V zmysle UP obce nie je určený na rozvojové aktivity  a výstavbu obce. c)  schvaľuje
v zmysle §-u 9a, ods. 8, písm. e) zákona č. 138/1991 Zb o majetku obcí v znení  neskorších predpisov, prevod
nehnuteľného majetku uplatnením výnimočného postupu ako prípad hodný  osobitného zreteľa –  pozemok
parc.č. 371/29 vo výmere 75 m2 evidovanej Okresným úradom v Galante, katastrálny odbor na katastrálnej
mape ako parcela registra „C“ v k.u. Šintava, druh pozemku – ostatné plochy, na LV č. 1  za cenu 10,- €/m2
žiadateľovi: Karolovi Markuskovi, Šintava č. 461. Správny poplatok za návrh na povolenie vkladu vlastníckeho
práva k nehnuteľnosti do katastra nehnuteľností uhradí kupujúci. Výsledok hlasovania:  prítomných 7(Klokner,
Lipovský, Matušica,  Mizerová, Polák,  Režnáková, Šimulčík)  za 7 (Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák,
Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

8/2  Žiadosť Pavla Dudona a manž. Márie, Šintava č. 375 o odpredaj pozemku. Keďže žiadateľ nepredložil 
geometrický plán žiadosť sa  presúva na ďalšie zasadnutie Obecného zastupiteľstva.

8/3 Žiadosť Ing. Jána Klottona, Šintava č. 216, Ľuboša Mečiara Šintava č. 217, Miroslava Holičku, Šintava č. 218      



o vybudovanie odvodňovacieho kanála.  V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:
- Tvarožková – poslala som žiadosť a fotografie aby ste videli ako vyzerá spodná časť obce keď prší, otázka

odvodnenia spodnej časti dediny, stojí tam veľké jazero. Zaujíma ma či to bolo doručené poslancom, lebo
som to posielala aj poslancom aj starostovi. 

- Starosta obce - žiadosť bude zaradená do ďalšieho zastupiteľstva, lebo prišla neskoro. 
- Šimulčík – nič sme zatiaľ neschválili, oni žiadali odvodnenie ktoré je fakticky na konci, chceme aby to bolo

kompaktné, skĺbiť, rokujeme o tom, chceme hľadať riešenie, čo by bolo dobré urobiť. 
- Režnáková – keď sme prerokovávali žiadosť pani Molnárovej, prečo sme nedostali žiadosť p. Tvarožkovej. 

Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 239 v znení:  Obecné zastupiteľstvo v Šintave poveruje
obecný  úrad  vypracovaním  vizualizácie  a  odvedenie  dažďovej  vody  Dlhej  ulice  a návrhu  riešenia  odtoku
odpadových vôd a ich čistenia. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

8/4 Žiadosť Zboru pre občianske záležitosti pri Obecnom úrade v Šintave o vyplatenie paušálnych odmien pre
účinkujúcich členov ZPOZ za rok 2017. Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 240 v znení: Obecné
zastupiteľstvo v Šintave schvaľuje vyplatenie paušálnych odmien pre účinkujúcich členov Zboru pre občianske
záležitosti pri obecnom úrade v Šintave za rok 2017 – ošatné v sume 30,- €. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

8/5  Žiadosť  Anny  Molnárovej,  Šintava  č.  243  na  zlý  havarijný   technický  stav  priestorov  bývalých  Drobných
prevádzkární pri OcU Šintava. V rámci rozpravy vystúpili nasledovní poslanci:

- Lipovský – na všetko treba projekt a rozpočet. 
- Starosta – návrh, aby sme dali vypracovať projekt zastrešenia 
- Režnáková – toto všetko je založené v prospech banky, najprv si to treba overiť v banke, až keď bude

banka súhlasiť, potom robiť projekt.
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 241 v znení: Obecné zastupiteľstvo v Šintave berie na
vedomie žiadosť Anny Molnárovej, Šintava č. 243 na zlý havarijný technický stav priestorov bývalých Drobných
prevádzkární pri OcU Šintava. 
Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

K     bodu č. 12/ 
Interpelácia poslancov

      V rámci interpelácie vystúpili nasledovní poslanci:

 Klokner –  informoval sa na súdny spor s Lodenicou
 Jurčaga – od 17.5.2017 je právoplatný rozsudok.  Chcem aby vás starosta obce informoval o tomto spore

Lodenica, dostal druhú výzvu od nášho právnika, mám záujem aby som doriešil  problém. Pol roka je
rozsudok právoplatný a nikto sa nezaujíma čo bude ďalej.  Pozemok pod veslárskym klubom nikdy nebol
môj.

 Lipovský – vzhľadom na situáciu, ktorá sa tu vyvíja,  je pravda že obec dostala dva dopisy, jeden bol
zaslaný aj poslancom o tom ako bude postupovať Lodenica ohľadom prístupu na bežnú údržbu, opravy
pracovníka ČOV, ako sa bude postupovať keď bude treba fekál atď. Chcem navrhnúť, aby bolo zvolané
konanie zástupcov, aby sa vyriešili problémy, objekt ako tam pristúpiť, elektriku doviesť, vodu na ČOV.
Navrhujem  zvolať  konanie  do  týždňa  a prijať  uznesenie,  aby  sme sa  všetci  poslanci  toho  zúčastnili.
S vecnými návrhmi s obidvoma stranami.

 Lipovský  -  sa  spýtal,  aký  dôvod  má  spoločnosť  Lodenica  odpojiť  kanalizačnú  prípojku,  z   ľudského
hľadiska je to v poriadku?

 Jurčaga – je to na mojom pozemku, a navrhol som, aby ste platili nájom, nemôžem tam nič robiť.
Po rozprave bolo zahájené hlasovanie za uznesenie č. 242 v znení:  Obecné zastupiteľstvo schvaľuje stretnutie
poslancov OZ Šintava a konateľov spoločnosti Lodenica, s.r.o. Šintava dňa 7.12.2017 o 18,00 h na Obecnom
úrade v Šintave.  



Výsledok  hlasovania:  prítomných  7(Klokner,  Lipovský,  Matušica,  Mizerová,  Polák,  Režnáková,  Šimulčík)  za  7
(Klokner, Lipovský, Matušica, Mizerová, Polák, Šimulčík, Režnáková), zdržal sa 0, proti 0 – návrh bol prijatý.

 Matušica – pripomienkoval  dôslednejšie čistenie miestnych komunikácií, keď napadá sneh, konkrétne
ulicu Priečnu.

 Šimulčík –  sa informoval koľko finančných prostriedkov z eurofondov získala obec z rokov 2011-2017.
 Matušica – predložiť návrh na kúpu traktora.
 Režnáková –  pripomienkovala dopravné značenie pred základnou školou.

K bodu č. 10/
Záver

    Záverom predsedajúci poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie ukončil.
 

Zapísala: Bc. Slávka Dobišová
 
                                                                                    Miroslav Holička, starosta obce

V súlade  s § 13 Zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov starosta obce pozastavil
výkon uznesenia Obecného zastupiteľstva č.236, lebo je pre obec zjavne nevýhodné.

                        Miroslav Holička, starosta obce


